
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Thijs Luiken - Marian Bolster
Datum indiening vraag: 06-08-2021
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren.

Onderwerp: Voortgang IKC Simmelink Eibergen

10 December 2019 heeft de raad krediet van enkele miljoenen (€4.699.067,-) beschikbaar gesteld voor de 
vervangende nieuwbouw IKC Het Simmelink en de gymzaal. De raad is hiermee akkoord gegaan op basis van 
prognoses die toen voorlagen. (Zie bijlage 2 in Ibabs: Prognose Mooz bij het raadsbesluit d.d. 10-12-2019). Deze 
voorgelegde prognose gaat uit van 176 leerlingen in 2019 en 173 leerlingen in 2020 met een constante van +/- 
175 leerlingen tot en met 2030 waar op basis van deze gegevens een school gebouwd gaat worden.
Echter zijn de feitelijke cijfers beduidend lager namelijk 157 in 2019 en 142 in 2020. Voor aankomend schooljaar 
is de dalende lijn doorgezet m.b.t. leerlingenaantallen. Uit betrouwbare bron (nieuwsbrief school) wordt gezegd 
dat het leerlingenaantal fors daalt en de basisschool start met slechts 121 leerlingen (teldatum 1 oktober 2021). 
De werkzaamheden voor de bouw zouden in 2020 starten en de verhuizing naar de nieuwe locatie staat gepland 
voor 2021-2022. 

Op basis van deze gegevens hebben wij een aantal vragen dit mede vanuit onze controlerende taak. 

Vraag: Meervoudig
Wij zien dat er op dit moment nog steeds niet gebouwd wordt en dat dit ook al enkele maanden niet het geval is. 
Hierover hebben wij in Januari 2020 telefonisch contact gehad met de wethouder die aangaf dat er een kleine 
vertraging was door een archeologisch onderzoek maar dat dit geen consequenties heeft voor de voortgang. 
Echter is er sinds die tijd geen bouwactiviteit meer waargenomen. 
1: Kunt u aangeven wat de bouwontwikkelingen zijn geweest van 01-01-2021 t/m 01-08-2021?
2: Wat is op dit moment de actuele stand van zaken rondom de bouw van IKC Het Simmelink?

Antwoord (in te vullen door college):
[Typ hier]

Vraag:
Zoals wij het kunnen inschatten en ons hebben laten informeren gaat de gecommuniceerde planning voor 2021-
2022 niet gehaald worden. Wat zijn hier dan de directe en indirecte gevolgen van? 

Antwoord:
[Typ hier]
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Vraag: Meervoudig
De buurt zou betrokken worden bij de herinrichting van het gebied maar dit ook stil is komen te liggen. 
1: In hoeverre heeft het stilliggen van de bouw gevolgen voor de inrichting van het gebied en de participatie met 
de omwonenden? 
2: Hoe verloopt deze participatie tot dit moment? 
3: Zijn omwonenden tevens op de hoogte gebracht van de vertraging?

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag: Meervoudig
1: In hoeverre is het college betrokken bij de voortgang en in hoeverre is bekend wat er speelt rondom de 
vertraging? 
2: Is het college geïnformeerd en betrokken bij de voortgang van het proces?
3: Is het college zelf tevreden over de voortgang van de bouw IKC Simmelink?

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
Nu de vertraging een feit is gaat dit ongetwijfeld gevolgen hebben voor de o.a. bouwkosten van de nieuwbouw. 
Kan het college dit bevestigen en duiden wat hier mogelijk de gevolgen van zijn voor de bouwkosten en de 
herinrichting van de omgeving?

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag: Meervoudig
Gezien de behoorlijke afwijking in de feitelijke leerlingenaantallen ten opzichte van de voorgelegde prognoses 
aan de raad maken wij ons ernstig zorgen.  Er is een behoorlijk krediet beschikbaar gesteld voor het bouwen van 
een IKC voor 175 leerlingen de komende jaren terwijl de feitelijke aantallen aanzienlijk lager liggen en de 
demografische ontwikkelingen van de wijk Simmelink weinig aanknopingspunten bieden voor een dergelijke groei 
naar die 175 leerlingen. 
1: Is het college het hiermee eens?
2: Hoe ziet het college dit en zo ja wat kan en gaat het college hier actief in doen? 
3: Is het niet de tijd om het besluit te heroverwegen met de nieuwe feitelijke kennis en cijfers. 
4: Wij zijn van mening dat wij zeer waarschijnlijk gaan bouwen voor leegstand op het Simmelink en in de kern 
van Eibergen (IKC Sterrenpalet) er al jaren sprake is van groei en ruimtetekort. Hoe kijkt het college hiertegen 
aan?

Antwoord:
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Vraag:

Welke kosten zijn er reeds gemaakt in het kader van nieuwbouw IKC Simmelink en de herinrichting van het 
gebied en welke verplichtingen zijn er al aangegaan met de bouw van het IKC Simmelink?

Antwoord:

Vraag: Meervoudig

In het raadsbesluit van 10 december 2019 punt 1.4 wordt er aangegeven dat door een gebouw te plaatsen van 
175 leerlingen het ruimtegebrek van het Sterrenpalet kunnen opvangen. Inmiddels is bekend dat het Sterrenpalet 
een grote uitdaging kent met de enorme groei in leerlingaantallen en dat zij waarde hechten aan IKC-vorming. 
(Leerlingen dichtbij). Daarbij heeft het Sterrenpallet aangegeven in de meest recente communicatie met de 
wethouder een sterke voorkeur te hebben voor een andere oplossing in de vorm van noodlokalen op eigen 
terrein daar de periode meerdere jaren betreft en er een structurelere oplossing gevonden moet worden. 

1. Heeft de vertraging van de nieuwbouw van IKC Het Simmelink hierdoor ook grote gevolgen voor IKC Het 
Sterrenpallet de komende jaren?

We weten uit betrouwbare bron dat het Sterrenpallet nog steeds groeiende is het verder stijgt dat de 
leerlingaantallen die aangegeven zijn in het voorstel destijds in de raad en dat er inmiddels sprake is van 
ruimtegebrek. De oplossing van de stijgende leerlingaantallen van IKC Het Sterrenpallet kan voorlopige niet 
gevonden worden in IKC Het Simmelink. 

2. Welke gevolgen heeft dit voor beide scholen?

Antwoord:

Vraag:
Zoals de wethouder weet zijn wij de laatste maanden zeer actief geweest binnen het onderwijs in Eibergen en 
zijn er gesprekken gevoerd met betrokkenen. Met die informatie en met het stellen van deze vragen is het 
volgens het CDA raadzaam om met elkaar van gedachten te wisselen om het besluit van 10 december 2019 te 
heroverwegen nu er op dit moment nog geen spade in de grond zit en de vertraging ons de ruimte geeft om met 
de huidige kennis en informatie naar de situatie te kijken naar wat nodig is m.b.t. de IKC ’s in de kern Eibergen 
gericht op de toekomst. Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald. Hoe staat het college hierin?

Antwoord:


